
26 februari 2020 

Onderwerp: Hoe werkt e.e.a. nu in Westervoort?

Geachte leden van de gemeenteraad Westervoort,

ik hoop dat u mij verder kunt helpen met een situatie waar ik mee zit. Ik ben al enige tijd 
bezig met organisatie 1 stroom, probeer in contact te komen met College van B&W, maar het 
lijkt maar niet te lukken. Geen ontvangstbevestigingen, in mijn beleving geen constructief 
meedenken en zoals ik het nu zolangzamerhand ervaar, door interne afspraken is het blijkbaar 
mogelijk dat het ambtelijk apparaat is staat is tot obstructie van in het contact komen met het 
bevoegd gezag in de betreffende kwestie, namelijk het college van B&W.  Ook benaderen van 
wethouder via mailadres zoals aangegeven op de website leidt niet tot enige reactie.

Wat is de situatie. Ik wil als startende ondernemer heel graag ambachtelijk en kleinschalig 
beginnen vanuit mijn woonhuis (in eigendom). In deze ambachtelijk bierbrouwen, ik ben in 
2019 tweede geworden van de 319 deelnemers bij de Brand Bierbrouw wedstrijd. Ik heb 
daarom een bericht gestuurd aan de gemeente met het verzoek om informatie over wat ik dan 
allemaal zou moeten regelen. Daar krijg ik antwoord op dat de vraag zal worden doorgezet. 
Na een week geen reactie, heel vriendelijk gevraagd of men een indicatie kan geven over de 
reactie termijn. Daar werd vlot op gereageerd.

De eerste reactie was nee, u voldoet niet aan artikel 1.8 van de benoemde aan huis gebonden 
beroepen. Kreeg daarbij wel de handreiking om wellicht middels een omgevingsvergunning 
ontheffing aan te vragen en dat ik vooroverleg kon aanvragen, maar dat er wel leges aan 
verbonden konden zijn. Op mijn vraag hoe zo iets werkt, daarbij wat meer informatie 
verschaffend, en wat dan de legekosten zijn. Geen reactie. Uiteindelijk dan maar de 
omgevingsvergunning aangevraagd en aangegeven er vooroverleg over te willen.

Dat duurt even en dan wordt ik gebeld of ik de aanvraag maar moest intrekken, dat ik met dit 
soort grootschalige productie maar naar een industrieterrein moest, deed ik dat niet, dan 
bracht men de legekosten vooroverleg in rekening.

Redelijk beduusd heb ik dit even laten bezinken en twee dagen later opnieuw contact gezocht, 
bij de omgevingsvergunnings aanvraag een extra document toegevoegd dat we het hebben 
over de categorie huis tuin en keuken apparatuur met wat ik voor ogen heb. Gevraagd of men 
er a.u.b. nog eens opnieuw naar wil kijken, want bij mij ontstond de indruk dat men een 
verkeerd beeld had van mijn voornemens. 

Vervolgens krijg ik mail reactie. Ik moet de aanvraag nu echt intrekken. Er zit namelijk geen 
melding activiteitenbesluit bij. Ok, dat laatste is weer iets nieuws. 

Dus ik vraag nog eens door of ik het nu goed begrijp dat als ik beide regel, ik het dan zo wel 
goed doe en mij tevens wend tot het bevoegd gezag in deze, college van B&W. Ik krijg 
daarop reactie dat ik nog steeds geen toestemming zal krijgen, want bevoegd gezag mag 
afwijken, maar gaat dat niet doen. Tenminste, zo geeft uw ambtenaar aan. En ow ja, ik heb 
ook nog eens een omgevingsvergunning milieu nodig. Maar, ik heb de online check gedaan, 
mijn activiteiten zijn zo kleinschalig dat ik geen omgevingsvergunning nodig heb, ik dien 
alleen maar een beperkt aantal maatregelen  te nemen.



Ik heb ook een brief geschreven aan het college van B&W, met daarin het verzoek met elkaar 
in gesprek te komen of ik wellicht op bezoek mag komen, u ook uitnodigend om eens te 
komen kijken. Of u mee zou willen werken, wat wellicht uw visie is in deze. Daar wordt dan 
niet op gereageerd. Toch eens mailen na anderhalve week, van goh, krijg ik wellicht iets van 
een ontvangstbevestiging? Dan ineens een mail van de bewuste ambtenaar. De brief ligt bij de 
ambtenaar. Algemene strekking, dit hebben we telefonisch al besproken en dergelijke brieven 
worden ambtelijk afgehandeld. Hoe kan ik nu ontheffing vragen aan het bevoegd gezag als 
het feitelijk bevoegd gezag ambtelijk afgeschermd wordt? De hele gang van zaken verbaasd 
mij enigszins. 

Daarom heb ik een wethouder proberen te benaderen via een aangegeven mailadres op de 
website van de gemeente Westervoort. Daar zijn inmiddels ook al weer meer dan twee weken 
overheen, maar tot op heden geen enkele reactie.

Ik hoop dat u als leden mij wellicht wat helderheid kunt laten verschaffen over hoe e.e.a. nu 
werkt in de gemeente Westervoort. Uiteraard kunt u, als u wilt, eens langskomen om te 
bekijken waar we het nu feitelijk over gaat onder het genot van een kop koffie, thee en of 
wellicht een consumptie met een kleine versnapering.

Met vriendelijke groet,

Marco van Geelen


